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Datum: 24 april 2024 
Onderwerp: Verslag Adviesraad Samenlevingszaken Maassluis 
Samensteller: Joke van Zalingen 
Aanwezig: Sjoukje van der Loo, Xandra v.d. Endt, Loura Raamsdonk, Coby Lammers, Margreet 
Beerhorst,  Henri Brendel, , Lobna Hourani, Rohin Mahtadi en Fatma Güdük  
Afwezig: Wilma Sprong, Anton Bijtenhoorn, Klaas Terpstra, Thomas van Arendonk en Janice Sewraj. 
Als toehoorder is aanwezig Sjaak Sprong. 
 

1. Opening 
Margreet opent de vergadering met een welkom aan allen en in het bijzonder aan Anita Rosman die 
een presentatie zal geven over het programma Gezonde Jeugd, gezonde toekomst. 

 
2. Presentatie programma Jongeren op gezond gewicht. 

Anita is JOGG-regisseur en werkt voor de gemeente. JOGG is een landelijke organisatie. Er zijn 215 
gemeenten met een JOGG-regisseur. Vroeger stond JOGG voor jongeren op gezondheid gewicht, 
maar omdat het veel breder gezien moet worden staat het nu voor Gezonde Jeugd Gezonde 
Toekomst. De naam JOGG is behouden omdat het een sterk merk is. Anita bezoekt onder andere 
bedrijven, scholen, clubs, kerken en en moskeeën. Alles om het kind in de breedste zin van het 
woord gezond te krijgen en te houden. Waar JOGG vooral op inzet is gezonde voeding en voldoende 
beweging. Belangrijk is om te luisteren naar wat de jeugd zelf wil. Uit vragen die gesteld worden blijkt 
dat de speelruimte voor de kleinsten vaak een hangplek voor de oudere jeugd is. Mogelijk dat E 25 
hulp kan bieden door met die jongeren in gesprek te gaan. 
 
  

3. Mededelingen, ingekomen stukken. 
Yvon van Rijn heeft laten weten afscheid te willen nemen van de AS omdat zij het idee heeft 
onvoldoende toe te komen aan het werk voor de AS in combinatie met haar werk en privé. Henk was 
aangenaam verrast door het georganiseerde afscheid van hem en denkt erover ooit nog eens terug 
te komen. Sjoukje heeft ons een aantal stukken toegestuurd die met name voor de nieuwkomers 
binnen de Adviesraad wellicht handig zijn om de samenhang te zien van de samenlevingszaken 
waarmee de Adviesraad zich bezig houdt. Het vormt de basis van alles wat er gebeurt. Het 
uitvoeringsprogramma WMO is ook z’n basisstuk, waarin wel jaarlijks gekeken wordt, hoe staat het 
er mee. In dat stuk staat heel duidelijk omschreven dat de overheid steeds meer uitgaat 
vanzelfredzaamheid en zorgzame samenleving, meer eigen regie en kracht en dat vraagt om een 
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cultuurverandering. Ook het nieuwe jeugdmodel heeft daarmee te maken. Sjoukje  heeft nog een 
interessant stuk voor ons in petto: De Spukaanvraag bij de overheid. Daar zit een overzicht in van wat 
willen we bereiken, wat doen we al en wat gaan we doen met het geld van de Rijksoverheid. Gaan 
we nog zien. Margreet vraagt wat er van de AS verwacht wordt als we alles gelezen hebben en de 
samenhang zien. De scan komt op de agenda van de volgende vergadering. 
 
Het werkbezoek aan het Leger des Heils en de stichting Present is als plezierig ervaren. Present is een 
landelijke  instelling. Goed georganiseerd, veel vrijwilligers. Het Leger des Heils heeft regelmatig 
thee-en koffieochtenden en werkt zonder subsidie. Hoofddoel is ontmoetingsplek voor de wijk.  
Sjoukje noemt nog een vereniging die huist in het Leger des Heilsgebouw, nl SOL. Dat staat voor 
Samen Ondernemend Leren. Een nieuwe dagbesteding voor thuiswonende ouderen in Maassluis.  
 

4. Verslag vorige vergadering 6 maart 2024 
Er zijn geen op-of aanmerkingen. Derhalve wordt het verslag goedgekeurd en kan het op de website. 

 
5. Wat verder ter tafel komt/rondvraag. 

Sjoukje neemt met Willem en webmaster Nico de vernieuwing van de website ter hand. De 
Homepage hebben we als voorstel al kunnen bekijken. Komt op de agenda van de volgende 
vergadering. Coby heeft een artikel uit de NRC over interviews met mensen boven de 80. 
Wederom maakt Sjoukje hier een scan van en stuurt het rond. Loura bedankt voor de bloemen t.g.v. 
haar verjaardag. Een afspraak maken met de Tweemaster is nog niet gelukt. 
Misschien kunnen we E25 een keer als vergaderruimte gebruiken en daar een presentatie krijgen. Op 
de DOE MEE MARKT op 29 mei a.s. in de Koningshof is  de AS niet vertegenwoordigd, maar het 
advies van Sjaak is om toch maar even langs te gaan om te zien welke vrijwilligersorganisatie er zijn. 
Henri doet verslag van de wijkavond in de Bomenbuurt, die als geslaagd beschouwd mag worden. De 
aftrap van BIM was eveneens een succes met een goede opkomst. Opvallend is dat er weinig 
gereageerd is op de energietoeslag.  Is de reden onwetendheid, niet begrepen, schaamte, de taal 
niet beheersen? Hoe bereik je die mensen die nog niet in beeld zijn? Er blijkt dat de Schakel niet 
overal in Maassluis bezorgd wordt.  

 
6. Sluiting. 

Margreet sluit de vergadering. 
 
       
Volgende vergaderingen op woensdag       
29  mei   
3 juli 
11 september , 23 oktober en 11 december. 
 
      
                                                                     

 
 
 

 


